
 

Zapisnik sa 5. sjednice Općinskog vijeća Općine Kukljica 

 

Održane dana 13. prosinca 2023. godine s početkom u 17:30 sati u Multimedijalnom centru 

Općine Kukljica. 

Predsjednik Općinskog vijeća Milorad Košćica otvara petu sjednicu Općinskog vijeća i 

pozdravlja prisutne. Administrativni tajnik Općine Kukljica Ivona Cukar pojedinačnom 

prozivkom utvrđuje nazočnost vijećnika na današnjoj sjednici. Konstatira se da su na današnjoj 

sjednici prisutni sljedeći vijećnici: Milorad Košćica, Dragana Filipi, Ante Korčulanić, Danijel 

Černak, Zrinka Benić, Antonio Košćica i Marta Maričić. 

Odsutni vijećnici: nema odsutnih. 

Osim gore navedenih vijećnika na sjednici prisustvuju Marin Boško Općinski načelnik, 

pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kukljica Zorana Tomasov Majpruz i direktor 

komunalnog poduzeća Sabuša d.o.o. Mladen Lucin. Predsjednik Općinskog vijeća konstatira da 

je prisutno svih 7 vijećnika, te da postoji potrebna većina za pravovaljano donošenje Odluka.  

Predsjednik Općinskog vijeća prije usvajanja dnevnog reda iznosi prijedlog nadopune dnevnog 

reda od strane Općinskog načelnika koji povlači 7. točku dnevnog reda Izmjene i dopune Odluke 

o komunalnoj naknadi radi izmjene pravilnika vezano za tu točku, te ju zamjenjuje sa novom 

točkom koja glasi:  

Prijedlog Odluke o plaći i drugim pravima dužnosnika Općine Kukljica. Predsjednik Općinskog 

vijeća daje prijedlog nadopune dnevnog reda na usvajanje. 

Nadopuna dnevnog reda usvojena sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

Predsjednik Općinskog vijeća daje Dnevni red s nadopunom na usvajanje: 

 

1. Pitanja i odgovori  

2. Verifikacija zapisnika sa 4. sjednice Općinskog vijeća održane dana 23. listopada 2023. godine  

3. Godišnji plan razvoja civilne zaštite na području Općine Kukljica za 2024. godinu  

4. Stavljanje izvan snage Odluku o izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja zone 

ugostiteljsko-turističke namjene Zelena punta – UPU 13  

5. Prijedlog Odluke o izradi I. Izmjena i dopuna Urbanističkog plana uređenja zone 

ugostiteljsko-turističke namjene Zelena punta – UPU 13   

6. Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova u 2024. godini   

7. Prijedlog Odluke o plaći i drugim pravima dužnosnika Općine Kukljica   

8. Odluka o općinskim porezima Općine Kukljica  

9. Odluka o suglasnosti za pokretanje postupka spajanja društva Sabuša d.o.o. društvu  

Vodovod d.o.o. Zadar  



10. Odluka o kapitalnoj pomoći društvu Sabuša d.o.o.  

11. Prve izmjene i dopune plana proračuna Općine Kukljica za 2023. godinu sa obrazloženjem  

12. Prve izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu   

13. Prve izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023. godini  

14. Prve izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2023. godinu  

15. Prve izmjene i dopune Programa javnih potreba u školskom i predškolskom odgoju za 2023. 

god.  

16. Prijedlog proračuna Općine Kukljica za 2024. i projekcija za 2025. i 2026. godinu sa 

obrazloženjem  

17. Program građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu   

18. Program održavanja komunalne infrastrukture u 2024. godini  

19. Program socijalne skrbi za 2024. godinu  

20. Program javnih potreba u kulturi za 2024. godinu  

21. Program javnih potreba u sportu za 2024. godinu  

22. Program javnih potreba u školskom i predškolskom odgoju za 2024. godinu  

23. Program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade za 2024. 

godinu  

24. Program utroška turističke pristojbe za 2024. godinu 

25. Odluka o izvršenju proračuna za 2024. godinu  

26. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava političkim strankama i nezvisnim vijećnicima u 

2024. god.  

Predloženi dnevni red s nadopunom usvojen jednoglasno (7 glasova za). 

Ad. 1. 

Pitanja i odgovori. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara prvu točku dnevnog reda Pitanja i odgovori te pita vijećnike 

ima li zainteresiranih za raspravu. 

Vijećnica Marta Maričić pita da li je načelnik ili netko iz općine išao na sastanak plana razvoja 

Zadarskih otoka i zašto nije. Općinski načelnik odgovara da ide na puno sastanaka,ponekad 

on,ponekad djelatnici općine te da se mora podsjetiti u vezi toga. 

Predsjednik Općinskog vijeća Milorad Košćica zatvara prvu točku dnevnog reda pošto nije više 

bilo pitanja. 

Ad.2. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara drugu točku dnevnog reda, Verifikacija zapisnika sa 4. 

sjednice Općinskog vijeća održane dana 23. listopada 2023. godine te pita prisutne vijećnike ima 

li tko primjedbi na zapisnik. Nije bilo primjedbi te predsjednik Općinskog vijeća daje na 

verifikaciju zapisnik sa 4. sjednice Općinskog vijeća. 

Zapisnik je verificiran sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

Ad. 3. 

Godišnji plan razvoja civilne zaštite na području Općine Kukljica za 2024. godinu. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara treću točku dnevnog reda te daje riječ pročelnici 



Jedinstvenog upravnog odjela Općine Kukljica Zorani Tomasov Majpruz kao načelnici Stožera 

civilne zaštite Općine Kukljica. Načelnica stožera pojašnjava kako se plan bazira na ulaganju 

učinkovitog djelovanja sustava civilne zaštite, za izradu planskih dokumenata, provođenja akata i 

na operativne snage. Navodi kako je  usvojena procjena rizika te plan djelovanja, plan je u 

cjelosti financiran u proračunu Općine Kukljica,  financira se civilna zaštita, njeno opremanje i 

osposobljavanje, financira se vatrogastvo, Crveni križ i HGSS.  

Vijećnica Marta Maričić pita da li se razmatralo kako pomoći pojedinim mještanima da im se 

omoguće vreće s pijeskom obzirom da više puta godišnje dođe do opasnosti podizanja razine 

mora te je već došlo do ugroze pojedinih mještana. 

Načelnica stožera odgovara da civilna zaštita djeluje promtno u trenutku kad se to dogodi te kako 

će se sredinom siječnja održati vježbe, tu na otoku.  

Nakon kratkog pojašnjenja , Predsjednik Općinskog vijeća daje treću točku dnevnog reda na 

usvajanje. 

Odluka usvojena sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

Ad.4. 

Predsjednik otvara 4. točku Dnevnog reda Stavljanje izvan snage Odluku o izradi I. Izmjena i 

dopuna Urbanističkog plana uređenja zone ugostiteljsko-turističke namjene Zelena punta – UPU 

13 te daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik ukratko pojašnjava kako se Odluka donesena u 8. mjesecu mora ukinuti jer se 

nije prethodno zatražilo mišljenje od Zadarske županije. 

Nije bilo više pitanja, te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na usvajanje. 

Usvojeno jednoglasno, (7 glasova za). 

  

Ad.5. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 5. točku dnevnog reda Prijedlog Odluke o izradi I. Izmjena i 

dopuna Urbanističkog plana uređenja zone ugostiteljsko-turističke namjene Zelena punta – UPU 

13 te daje riječ Općinskom načelniku kao izvjestitelju. 

Općinski načelnik navodi kako se bez ove Odluke ne može izrađivati detaljni plan koji bi se tu 

izložio te 15 dana bio na javnom uvidu, nakon čega ide suglasnost Ministarstva graditeljstva, 

Županije, Kapetanije i drugih institucija. Općinski načelnik pojašnjava kako se plan nakon par 

mjeseci vraća na Općinsko vijeće radi mišljenja da li se slažemo da taj poluotok tako sutra 

izgleda, te sad nakon dobivanja suglasnosti  od Zadarke županije, plan se može početi izrađivati. 

Općina je naručitelj, a trošak izrade plana će sufinancirati Zelena Punta. Plan je da krajem godine 

počinju raditi na tome. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća pita vijećnike ima li pitanja. 

Nije bilo pitanja, te predsjednik Općinskog vijeća daje 5. točku dnevnog reda na usvajanje. 

Odluka usvojena jednoglasno (7 glasova za). 



Ad. 6. 

Prijedlog Odluke o privremenoj zabrani izvođenja građevinskih radova u 2024. godini . 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 6. točku dnevnog reda te daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik pojašnjava kako krajem svake godine ako se želi se donosi ovakva odluka u 

kom periodu želimo zabranu građevinskih radova, prijedlog je od 22. lipnja 2024. do 31.08.2024. 

god. 

Obzirom da nije bilo pitanja od strane vijećnika, predsjednik Općinskog vijeća daje Odluku na 

usvajanje. 

 

Odluka usvojena jednoglasno, (7 glasova za). 

 

Ad. 7. 

Prijedlog Odluke o plaći i drugim pravima dužnosnika Općine Kukljica   

 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 7. točku dnevnog reda te daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik navodi se radi o novom pravilniku koji je donio ministar koji se odnosi na 

plaće državnih i drugih dužnosnika te ukratko pojašnjava male promjene koje stupaju na snagu 

početkom sljedeće godine u vezi iznosa kilometraže, dnevnica za službena putovanja, prehrane, 

odnosno neoporezivih dodataka, a  drugi članci se ne mijenjaju. 

 Nakon kratke rasprave među vijećnicima, predsjednik Općinskog vijeća daje 6. točku na 

usvajanje. 

Odluka usvojena sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

Ad.8. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 8. točku dnevnog reda Odluka o općinskim porezima 

Općine Kukljica te daje riječ Općinskom načelniku.  

Općinski načelnik pojašnjava kako se radi o općinskim porezima odnosno o  

porezu  na potrošnju te porezu na kuću za odmor. 

Navodi kako se porez na potrošnju odnosi samo na ugostitelje, ostaje isti 3%. 

Porez na vikend kuće iznosio je 2 Eur/m2 što je bilo maksimalno, sad je država dala mogućnost 

povećanja da Općinsko vijeće donese samostalno odluku o visini tog poreza do 5 Eur/m2 

maksimalno što su neke općine i iskoristile. Načelnik navodi kako je on predložio srednju visinu 

iznosa od 3,50 Eur/m2. 

Nije bilo pitanja te predsjednik Općinskog vijeća daje prijedlog Odluke na usvajanje. 

Odluka usvojena sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

                            Ad.9. 

Odluka o suglasnosti za pokretanje postupka spajanja društva Sabuša d.o.o. društvu  



Vodovod d.o.o. Zadar. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 9. točku dnevnog reda te daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik pojašnjava kako je Vlada RH 15.07.2023. god. donijela odluku o spajanju 180 

poduzeća za vodoopskrbu i odvodnju u 42 poduzeća te je to trebalo kroz 6 mjeseci realizirati a do 

15.01. trebali smo se pripojiti Vodovodu d.o.o. Zadar a koji je tek nedavno uputio dopis o tome 

prema nama. 

Općinski načelnik pojašnjava kako će to biti proces gdje će se poduzeća pripajati, navodi da se 

spajamo na temelju zakona te da Vodovod  traži naše mišljenje odnosno suglasnost u vezi toga 

iako to u biti ne znači ništa obzirom da se spajamo na temelju zakona. 

Nadalje Općinski načelnik navodi kako je mišljenja da će kroz 2024. god. to biti riješeno, počevši 

do manjih poduzeća. 

 

Nakon kratkog pojašnjenja Općinskog načelnika, predsjednik Općinskog vijeća moli direktora 

komunalnog poduzeća Sabuša d.o.o. Mladena Lucina za riječ. 

Direktor komunalnog poduzeća navodi kako je i na prošlom vijeću rečeno kako to nije izglasano 

već da  je 15.07.2023. godine Zakon stupio na snagu. 

Vijećnica Marta Maričić navodi da Vodovod Zadar ima dužnost na dvije godine zadržati 

podružnicu Kukljica ako ima više od 500 m/3 u godini za ljudsku potrošnju, zatim navodi članak 

gdje stoji da se poslovni udjeli Sabuše gledaju na dan 31.12. 2018., i da je to kapital s kojim se 

ulazi u Vodovod Zadar a da je tako isto i sa zaposlenima. 

 

Općinski načelnik odgovara vijećnici Marti Maričić da je ovo sa zaposlenima dobro shvatila iako 

oni mogu zaposliti još nove djelatnike, a što se tiče podružnice, navodi da će biti dobro ako cijeli 

otok bude samo 1 podružnica. 

Mladen Lucin navodi na koliko je sastanaka bio, ovo pitanje je nerješivo uza svu dobru volju,. 

Ističe kako je Preko bilo šansa da otok ostane podružnica gdje ima i kadra i mehanizacije i cijeli 

sustav, pa je pitanje da li će ostati, a kamoli Kukljica. Navodi da su to pitanja na koja nitko ne zna 

odgovor. Predsjednik Općinskog vijeća navodi da je mišljenja da je to dobro jer će se općina 

rasteretiti pokrivanjem gubitaka svake godine. 

 

Nakon kratke rasprave, predsjednik Općinskog vijeća daje Odluku na usvajanje. 

Odluka usvojena jednoglasno, 7 glasova za. 

 

Ad. 10. 

 Odluka o kapitalnoj pomoći društvu Sabuša d.o.o.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 10. točku dnevnog reda te daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik navodi kako je u rebalansu, točkama koje slijede predloženo da se 

Komunalnom poduzeću Sabuša d.o.o. odobre određena sredstva. 

Nadalje navodi kako je tu voda najjeftinija. Predsjednik Općinskog vijeća navodi da bi tek duplo 

podignuta cijena vode pokrila gubitak čime se Općinski načelnik u potpunosti slaže. 

Pojašnjava da Državi Hrvatskoj milijarde leže na računu te Europa neće da ih pusti ako se ne 



udruže, te se  to odgađalo godinama koja god vlast da je bila. 

Marta Maričić pita za određenu stavku za koju joj Mladen Lucin odgovara da ta stavka pokriva 

vodu koja se potrošila. 

Nakon kratke rasprave, predsjednik Općinskog vijeća daje Odluku na usvajanje. 

Odluka usvojena sa 6 glasova za, nitko protiv, 1 glas suzdržan. 

 

Ad.11. 

Prve izmjene i dopune plana proračuna Općine Kukljica za 2023. godinu sa obrazloženjem  

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 11. točku dnevnog reda te daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik pojašnjava prihode planiran prihod oko 800.000,00 Eur, (300.000,00 Eur porez 

na dohodak, najveća stavka, porez na vikend kuću oko 40.000,00 Eur, porez na promet 

nekretnina oko 100.000,00 Eur, porez na potrošnju oko 11.000,00 Eur, koncesije na pomorskom 

dobru oko 70.000,00 Eur godišnje, poslovni prostori oko 114.000,00 Eur, zakupi javnih površina 

oko 36.000,00 Eur, komunalna naknada 65.000,00 Eur, boravišna pristojba 13.000,00 Eur, 

komunalni doprinos 16.000,00 Eur). Općinski načelnik ističe da će prihod biti realiziran kako je i 

planiran na početku godine. 

 

Što se rashoda tiče, kaže da je najveća stavka u rebalansu 98.400,00 Eur za kupnju zemljišta 

ispod crkve koja se mijenja. 

Nadalje kaže da su prihodi  izvršeni 97% u odnosu na plan, a rashodi 80%. 

Općinski načelnik navodi kako će pojasniti sve programe te će se o svakom pojedinačno glasati. 

Načelnik pojašnjava rashode, kaže da se u programu građenja vidi taj iznos za kupnju zemlje oko 

98.000,00 Eur, oko 10.000,00 Eur postavljanje javne rasvjete od Put Debra prema crkvi Gospe od 

Sniga, ukupno oko 108.000,00 Eur u programu održavanja su stavke održavanja javnih površina, 

javne rasvjete, nerazvrstane ceste te je manji iznos nego li je planirano. 

Nadalje pojašnjava da Program socijalne skrbi obuhvaća božićnice i naknade za novorođenčad. 

Program javnih potreba u školskom i predskolskom odgoju za 2023. godinu obuhvaća stipendije 

studentima, sufinanciranje radnog materijala za školu a nova stavka je sufinanciranje troškova 

pohađanja vrtića 1.800,00 Eur( država sufinancira vrtiće s tim novcima do mjeseca srpnja). Ističe 

kako su se sve naknade povećale tako i stavka Dječji vrtića Manulica, 59.000,00 Eur godišnje jer 

je sad cjelodnevni vrtić. 

Općinski načelnik nakon kratkog pojašnjenja programa pita vijećnike ima li tko pitanja. 

Vijećnica Marta Maričić navodi razlike u stavkama proračuna koji je donesen u svibnju koji ne 

odgovara brojkama iz plana proračuna. Nabraja stavke koje se razlikuju. 

Općinski načelnik pojašnjava da je to doneseno na 3. razini a sad je na drugoj razini, te da se tu 

spaja više stavki.  

Marta Maričić pita koja je to skupina koju obuhvaća socijalna pomoć od 45.306,00 Eur. 

Općinski načelnik pojašnjava da su to ljudi koji su se javili na javni poziv, na temelju odluke 

vijeća, te da ju buni naziv konta. 

Zatim spomenuta vijećnica nabraju stavke vezano za kulturu, kapitalnu pomoć Društvu Sabuša 

d.o.o. itd.  



Općinski načelnik pojašnjava da su sve veće stavke išle na vijeća na usvajanje, te napominje da 

buni ta druga razina proračuna jer su nazivi konta jedni a sastoje se od još par drugih stavki, kao 

npr. Sabuša d.o.o. 95.000,00 Eur te Liburnija od 12.000,00 Eur, to su spojene stavke. 

Nakon žustre rasprave, predsjednik Općinskog vijeća upozorava Općinskog načelnika i 

spomenutu vijećnicu na ponašanje te daje  11. točku na usvajanje. 

 

Usvojeno sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan.  

 

Ad.12. 

Prve izmjene i dopune Programa građenja komunalne infrastrukture za 2023. godinu   

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, nije bilo pitanja te daje 12. točku na usvajanje. 

Usvojeno sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

Ad.13. 

Prve izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023. Godini. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, nije bilo pitanja te daje 13. točku na usvajanje. 

Usvojeno sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

 

 

 

Ad.14. 

Prve izmjene i dopune Programa socijalne skrbi za 2023. godinu.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, nije bilo pitanja te daje 14. točku na usvajanje. 

Usvojeno sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

 

Ad. 15. 

Prve izmjene i dopune Programa javnih potreba u školskom i predškolskom odgoju za 2023. god.  

Općinski načelnik pita vijećnike da li se slažu da ova stavka bude obuhvaćena za vrtićku djecu 

kad su naknadu već dobili školarci a studenti stipendije. Kaže da je država određeni iznos 

financirala pa se može subvencionirati na ovaj jednokratni način. 

Nije bilo pitanja te predsjednik Općinskog vijeća daje točku na usvajanje.  

Usvojeno sa 6 glasova za, 1 protiv, nitko suzdržan. 

 

Ad.16. 

Prijedlog proračuna Općine Kukljica za 2024. i projekcija za 2025. i 2026. godinu sa 

obrazloženjem. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 16. točku dnevnog reda i daje riječ Općinskom načelniku. 

Općinski načelnik navodi prihode planirane od 928.150,00 Eur, plan rahoda je 1.116.000,00 Eur 

jer 928.000,00 Eur je plan samo za 2024. god. a preneseni višak od 188.000,00 Eur iz 2023. god. 



 

Kaže kako se o prihodima na rebalansu pričalo, a rashode navodi. 

Nerazvrstane ceste na području Općine Kukljica, asfaltiranje postojećih cesta te cesta prema 

groblju 82.000,00 Eur, 11.500,00 Eur javna rasvjeta, parking, plaže, obala,180.000,00 Eur javna 

površina da se završe pristupni put i parking, sanacija i uređenje obale što se odnosi na lukobran, 

između postojećeg asfalta i školjere prema Put Debra, za plažu Sabuša, Vruljica, Gnjoišća, 

Zelena Punta., Put Debra , kupnja terena ispod crkve, to su najveće stavke. 

 

U Programu građenja komunalne infrastrukture stoji modernizacija nerazvrstanih cesta na 

području Općine Kukljica, dok Program održavanja komunalne infrastructure sadrži uređenje 

javnih površina , nerazvrstanih cesta, to su redovne stvari. 

 

Općinski načelnik nadalje navodi Program socijalne skrbi, to su davanja koja su bila uključena i 

ove godine, novorođenčad, božićnice itd. 

Navodi kako je za vrtić predviđeno 62.780.00 Eur, zatim navodi stavku za DVD itd. 

Predsjednik Općinskog vijeća pita vijećnike ima li pitanja. 

Vijećnica Marta Maričić izražava žaljenje jer program i proračun nisu usklađeni te kaže kako to 

nije dobra praksa. 

Općinski načelnik pojašnjava kako tih 8 programa ne obuhvaćaju sav rashod. Vijećnica Marta 

Maričić  navodi da bi bilo puno lakše da svi dobiju V razinu proračuna kako više ne bi bilo 

ovakvih pitanja iako načelnik nije zakonski obvezan to omogućiti.  

Spomenuta vijećnica ponavlja kako se brojke za kulturu ne slažu, na što Općinski načelnik 

odgovara kako je iznos točan, ali su stavke spojene. 

Nakon kratke rasprave predsjednik Općinskog vijeća daje točku na usvajanje. 

 

Usvojeno sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

Ad. 17. 

Program građenja komunalne infrastrukture za 2024. godinu. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, nije bilo pitanja te daje točku na usvajanje. 

 

Usvojeno sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

Ad. 18. 

Program održavanja komunalne infrastrukture u 2024. godini.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, nije bilo pitanja te daje točku na usvajanje. 

 

Usvojeno sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

Ad. 19. 

Program socijalne skrbi za 2024. godinu.  

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, nije bilo pitanja te daje točku na usvajanje. 



 

Usvojeno sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

Ad. 20. 

Program javnih potreba u kulturi za 2024. godinu  

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, nije bilo pitanja te daje točku na usvajanje. 

 

Usvojeno sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

Ad. 21. 

 Program javnih potreba u sportu za 2024. godinu  

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, nije bilo pitanja te daje točku na usvajanje. 

 

Usvojeno sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

Ad.22. 

Program javnih potreba u školskom i predškolskom odgoju za 2024. godinu  

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, nije bilo pitanja te daje točku na usvajanje. 

 

Usvojeno sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

Ad. 23. 

Program utroška sredstava naknade za zadržavanje nezakonito izgrađene zgrade za 2024. godinu  

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, nije bilo pitanja te daje točku na usvajanje. 

Usvojeno sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

Ad.24. 

Program utroška turističke pristojbe za 2024. Godinu. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, nije bilo pitanja te daje točku na usvajanje. 

 

Usvojeno sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

 

Ad. 25. 

 Odluka o izvršenju proračuna za 2024. godinu  

Predsjednik Općinskog vijeća otvara raspravu, Općinski načelnik ukratko pojašnjava kako je ovo 

zakonska norma koja ide uz proračun, nije bilo pitanja od strane vijećnika te predsjednik 

Općinskog vijeća daje Odluku na usvajanje. 

Odluka usvojena sa 6 glasova za, 1 glas protiv, nitko suzdržan. 

 

 



Ad.26. 

 Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava političkim strankama i nezvisnim vijećnicima u 

2024. god. 

Predsjednik Općinskog vijeća otvara 26. točku dnevnog reda te daje riječ općinskom načelniku. 

Općinski načelnik navodi kako se ova Odluka donosi uz proračun, po zakonu , 133,00 Eur po 

vijećniku, za žene 10 % više. 

Nije bilo pitanja od strane vijećnika te predsjednik općinskog vijeća daje točku na usvajanje. 

 

Usvojeno sa 6 glasova za, nitko glas protiv, 1 glas suzdržan. 

Nije više bilo rasprave, predsjednik općinskog vijeća Milorad Košćica konstatira da je dnevni 

red 5. sjednice iscrpljen te zaključuje sjednicu. 

Završeno u 19,30 sati. 

Tonski zapis sjednice čuva se u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Kukljica. 

 

ZAPISNIČAR      PREDSJEDNIK OPĆINSKOG VIJEĆA                          

Ivona Cukar       Milorad Košćica                                                                                   


